



Porte Italia-Venezia est une entreprise familiale fondée il y a quarante ans au cœur de Venise. Nous sommes spécialisés dans le mobilier peint à la main, les fresques et les revêtements muraux réalisés selon les techniques vénitiennes authentiques du XVIII^e siècle, minutieusement préservées et exécutées à la main. Nos collections comprennent également des miroirs et lustres en verre de Murano, entièrement faits main et entièrement personnalisables en taille, forme et couleur. Grâce à notre approche artisanale, nous collaborons avec des clients du monde entier pour transformer l'artisanat traditionnel en œuvres d'art intemporelles et uniques, incarnant l'élégance, l'authenticité et la créativité.

Porte Italia-Venezia is a family-owned company founded four decades ago in the heart of Venice. We specialize in hand-painted furniture, murals, and wallcoverings crafted using authentic eighteenth-century Venetian techniques, meticulously preserved and executed by hand. Our collections also include bespoke Murano glass mirrors and chandeliers, entirely hand-made and fully customizable in size, shape, and color. Each creation reflects the artistry and heritage of Venetian craftsmanship, offering limitless design possibilities. Through our artisanal approach, we collaborate with clients worldwide to transform traditional craftsmanship into timeless, one-of-a-kind works of art that embody elegance, authenticity, and creativity.



PORTE ITALIA®
VENEZIA

Margherita Lenarduzzi • +39 0481476096 • info@porteitalia.com
www.porteitalia.com

